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Pan Eskan Darwich
Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w  odpowiedzi  na  Pana  interpelację,  złożoną  w  dniu  05.07  br.,  w  sprawie  pozyskiwania  środków  
finansowych  z  programu  rządowego  na  wybudowanie  nowych  mieszkań  komunalnych  uprzejmie  
informuję, jak poniżej.

Miasto  Kalisz  sukcesywnie  pozyskuje  środki  finansowe  z  rządowego  programu  bezzwrotnego  
finansowego wsparcia budownictwa z Funduszu Dopłat. Celem niniejszego programu jest zwiększenie
zasobu lokali mieszkalnych oraz lokali i pomieszczeń z zakresu pomocy społecznej. Do tej pory, Miasto
Kalisz zawarło z Bankiem Gospodarstwa Krajowego 7 umów o dofinansowanie przedsięwzięć, z których
5 zostało już zrealizowanych. W wyniku niniejszego, w Kaliszu powstało 112 lokali mieszkalnych. 

Obecnie przez Urząd Miasta realizowane jest przedsięwzięcie przy ul. Noskowskiej 9, w ramach którego
powstanie 18 lokali mieszkalnych. Kaliskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o. o. realizuje
z kolei przedsięwzięcie przy ul. Podgórze 6, w ramach którego utworzonych zostanie kolejnych 5 lokali.

Ponadto, w maju br. złożono wniosek o dofinansowanie przedsięwzięcia, polegającego na remoncie 10
pustostanów,  znajdujących  się  w  mieszkaniowym  zasobie  miasta.  Przedmiotowy  wniosek  został  
rozpatrzony  przez  Bank Gospodarstwa Krajowego pozytywnie  i  obecnie  oczekuje  się  na  przyznanie
środków finansowych.

                                                                                                                              Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski  
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Eskan Darwich  

Radny Rady Miasta Kalisza  

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

Interpelacja 

W sprawie pozyskiwania środków finansowych z programu rządowego na 

wybudowanie nowych mieszkań komunalnych. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Dnia 3 lipca 2023 roku gościem Wydarzeń w Polsat News był Minister Rozwoju 

i Technologii Pan Waldemar Buda, informował, że rząd w tym roku przeznaczył 1,5 

miliarda złotych dla samorządów na budowę nowych mieszkań komunalnych, 

pokrywając w ten sposób 85 % wysokości kosztów budowy.     

W związku z powyższym bardzo proszę o udzielnie informacji czy Pan prezydent 

zaaplikował o te środki z programu rządowego w celu wybudowania nowych mieszkań 

komunalnych, jeśli tak to bardzo proszę o podanie szczegółów. 

 

 

        Z wyrazami szacunku  

              Eskan Darwich 


